
B StockholmsV stad
Skärholmens
stadsdelsförvaltning

Protokoll 4/2022

Protokoll Skärholmens Stadsdelsnämnds
pensionärs råd.

Tidpunkt:

2022-04-13 klockan 14.00 -16.00

(Förmöte klockan 13.00 - 14.00.)
Plats: Telefonmöte via Skype

Justering: Digitalt:

Christer Flink
Ordförande
2022-04-14

Åke Hultman
Justerare
2022-04-14

Närvarande:
Åke Hultman PRO
Christer Flink SPF
Lars Vallin SPF
Rune Axelsson SPF
Christin Lundqvist SPF

Övriga närvarande:
Maria Nilsson nämndsekreterare
Andreas Thorstensson avdelningschef Stöd och service i egen regi §
6 och Emilie Engbo t.f. MAS
Maria Thöyrä sekreterare.

Återbud
Göran Cederstrand PRO
Vakant PRO
Gertie Unhagen Deiving SPF
Ulla-Britt Bartell PRO
Kerstin Krook PRO

Leo Westerblom
Enheten Administration och IT
Tfn 08-508 24889
leo.westerblom.stockholm.se
stockholm.se



Dagordning

1 § Mötets öppnande
Ordföranden förklarar dagens digitala sammanträde via telefon eller
dator för öppnat.

2 § Presentationsrunda
Mötet går igenom närvaron.

3 § Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

4 § Val av justerare.
Göran Cederstrand och Christer Flink är sedan tidigare valda att
justera protokollen i normalfallen. På grund av återbud av Göran
valdes Åke Hultman som justerare.

5 § Föregående protokoll .
Protokoll 3/2022, Sammanträde 2022-03-1,8".1
Protokollet godkänns.

6 § Information från förvaltningen
Andreas Thorstensson informerar:

När det gäller pandemin så finns inga fall inom förvaltningen. Det
finns fortfarande en del restriktioner kvar och som följs.
Ingen märklig sjukfrånvaro inom avdelningen.

Vi har idag oroligheter i världen som berör även oss i Stadsdelen.
Staden har i uppdrag att se över och inventera Trygghetsplatser och
samhällsviktiga verksamheter. Stadsdelen har en särskild
organisation i gång.
Alla stadsdelar involverade i flyktingmottagande från Ukraina.

Goda förutsättningar gällande budget 2022.

Återkoppling kring Linda Melins redovisning från föregående
sammanträde gällande resultatet av stadens brukarundersökning år
2021. Frågan var hur förvaltningen går vidare i detta?
Andreas informerar om att man arbetar med
aktiviteter och kommunikation. Dessa utvecklingsområden
fortsätter. Det var låg svarsfrekvens på sista enkäten.



Verksamhetsplan 2022.
Önskemål finns om att få utbildning i hur man utläser
verksamhetsplan/tertial. Maria Nilsson, Andreas Thorstensson och
Sarah Chaara pratar ihop sig och återkommer med förslag på
utbildning. Att man börjar med äldrefrågor och stadsutveckling.
Rådets synpunkt är att utbildningen kan tas i etapper.

MAS-rapport
Emilie Engbo informerar om hennes uppdrag som t.f. MAS.
En kontinuerlig dialog förs kring avvikelser. Uppföljning sker
systematiskt dagligen, veckovis och månadsvis. En årlig
sammanställning skickas till nämnden årligen.
Jobbar med kompetenshöjning och egenkontroller.

Maria Nilsson
De synpunkter som inkommit till Maria Nilsson som arbetat med en
utredning om arbetsformerna för stadsdelsnämndens råd diskuteras.
Rådet tycker att det är genomgående bra och att det kommer ställas
mer krav, engagemang och resurser från både råd och förvaltning.
Rådet har ännu inte utsedda personer till detta. Det kan inte ligga
bara på ordförande utan måste fördelas inom rådet.
Det finns en poäng i att samverka mellan fack- och
förvaltningsråden.
Maria Nilsson ska försöka ta fram en lista på alla råden.

Fem synpunkter har inkommit.
1. Maria N funderar vidare.
2. Maria N kontaktar Christer per telefon
3. Maria N och Maria T stämmer av med Leo W gällande

Meeting Plus
4. Det behövs en plan och rådet tar fram en önskelista om vad

de behöver för utbildning.
5. Maria N stämmer av med sin chef gällande

ersättningsfrågan.
Rådet har önskemål om ett eget rum på förvaltningen. Detta
kommer nog inte att gå på grund av rumsbrist men Maria N tar med
sig frågan vidare.

De nya arbetsformerna tas i bruk från och med Augusti.

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde
Föredragningslistan för Skärholmens stadsdelsnämnds möte har
nämndens pensionärsråd följande synpunkter på:



Punkt 35. Pensionärsrådet har lämnat yttrande i ärendet.

8 § Särskilda frågor till detta sammanträde
Punkterna till dagens sammanträde har diskuterats under§ 6.

§ 9 Skrivelser
Inga nya skrivelser har inkommit till rådet.

§ 10 Frågor till kommande sammanträde
Information om hur man ska tolka verksamhetsplaner och tertialer.
Maria Nilsson, Andreas Thorstensson och Sarah Chaara pratar ihop
sig och återkommer med förslag på utbildning i detta.

Arbetet med utbildningsprogram kvarstår.

Rådet har önskemål om ett eget rum på förvaltningen. Maria N tar
med sig frågan vidare.

§ 11 Övriga frågor
Maj nämnden krockar med stadens hedersbelöning. Maria Nilsson
återkommer med mer information samt informerar Leo W.

§ 12 Mötet avslutas
Ordföranden tackar ledamöterna för deltagande och avslutar dagens
sammanträde.

Sekretera~ee__•~«~
Maria Thöyrä ···



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Maria Thöyrä
den 21 april 2022 09:40
Leo Westerblom
VB: ProtokollPRåd20220413 (justerat av ch rister flink).docx

Från: Åke Hultman <akehultman@gmail.com>
Skickat: den 14 april 2022 14:18
Till: Maria Thöyrä <maria.thoyra@stockholm.se>
Ämne: Re: ProtokollPRåd20220413 (justerat av christer flink).docx

Hej och tack själv, vad jag kan se är det protokollet ok. Rumsfrågan från rådet nämns två gånger. Borde det
inte signeras med bankid hittar inget sådant.
Trevlig Påsk till dig också.

Mvh
Åke Hultman
0708970543

Den tors 14 apr. 2022 kl 12:07 skrev Maria Thöyrä <maria.thoyra@stockholm.se>:

Hej Åke,

Stort tack för igår. Sänder här över protokollet som Christer nu har justerat. Läs och kolla om du tycker det
ser okej ut eller om du vill göra justeringar

Önskar dig en Glad Påsk

Maria

Maria Thöyrä, enhetschef, enheten för administration och IT

Skärholmens stadsdelsförvaltning, avdelningen för nämnd- och verksamhetsstöd

, Besöksadress: Bodholmsplan 2, plan 6

Postadress: Box 503, 127 26 Skärholmen

Telefon: +46 8 508 24 810

Mobil: +46 76 12 24 810

E-post: maria .thoyra@stockhol m .se


